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13th Asia Adult Expo:  
100% Adult Product Trading Platform in Asia 

第 13屆亞洲成人博覽 : 100%成人產業貿易平臺 

 
The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult industry 
in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, and other 
professionals from the adult industry to showcase their products and services, 
network with industry peers, and attend educational seminars and workshops. AAE 
2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition 
Centre Hall 5FG.  
 
As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th Edition, 
this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its size in net 
exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more diversifications. 
 
AAE features a wide range of products and services related to the adult industry 
including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. 
Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display 
their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore 
the latest trends and innovations in the industry. 
 

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽，將於 8 月 29 至 31 日 假香港會

議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。 

 

作為亞太地區成人產業貿易的盛事，亞洲成人博覽今年迎來了第 13屆，展會規模為歷屆最

大，展覽面積比上屆翻了一倍，其中一半以上為展會新面孔，採購商將會見到更多新產品，認

識更多新的合作夥伴。 
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本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品，其中包括成人玩具及情趣用品，性感內衣，

潤滑油，BDSM皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商，將會展示他們的最新產品和技

術，與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。 
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ZhuHai WingPow Erotic & Novelty Manufacturing Co.Ltd 
珠海永寶塑膠製品有限公司 (China 中國) 

Booth No:M22 
 
Zhuhai Wing Pow Erotic & Novelty Manufacturing Co. Ltd. is a foreign investment company 
established in  November 2004. The manufacturing area is over 50,000 square meters, completed 
 with research and development (R & D), design, manufacturing and sales all under one roof.  
Our main goal is focusing on developing and designing new technological adult novelty products 
 for global market.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Rocket 
大魔王 (China 中國) 

Booth No:M01 
 

The Rocket - Taking You into a New Realm of Pleasure 
 
Since its registration in 2015, The Rocket  has been a renowned brand in the 
field of male masturbators. We are driven by unique creativity and 
entertainment, dedicated to providing men with the most innovative and 
enjoyable product experiences. 
 
We take great pride in our flagship product - The Rocket Cup, featuring 
groundbreaking design and technology that replicates authentic sexual 
motions, providing an experience that surpasses reality itself. 
 
The Rocket  is more than just a brand; it is a companion that brings joy and 
exploration to male users. Come, join our world, and embark on a journey of entirely new pleasure experiences!  
 

大魔王 - 帶你進入新的自慰體驗境界 

 
自 2015年註冊以來，大魔王一直是男性自慰器領域的著名品牌。我們以獨特的

創意和娛樂為宗旨，致力於為男性用戶提供最具創新和趣味性的產品體驗。 

 
我們引以為豪的新品——大魔王火箭杯，其創新的設計和技術，再現人類真實性

交動作，體驗出於真人勝於真人。 

 
大魔王，不僅僅是一個品牌，更是一個為男性用戶提供快樂與探索的夥伴。來

吧，加入我們的世界，開啟全新的自慰體驗旅程！ 

 
 

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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MEITRIX INDUSTRIAL COMPANY 
宏凱實業公司 (Hong Kong香港)  

Booth No:C45 
 

We are committed to providing women with high-quality, safe, and comfortable adult products. We believe 
that every woman should have the right to explore and enjoy her body and emotions. 
 
我們公司致力於為女性提供高品質、安全、舒適的情趣用品。我們相信每個女性都應該擁有探索和 

享受自己身體和情感的權利，而不受任何偏見或歧視的限制。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Shenzhen Y.love Technology Co., Ltd.  
深圳市妍愛科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:D22 
 
Shenzhen Y.Love is a high-end adult sex toy product manufacturer that focuses on technology innovation, 
established in 2013. We have obtained the ISO 9001 quality management system certification, and have formed 
a complete sex toy industry chain with a top domestic design and research team, an experienced production 
management team, and an excellent marketing team. Our liquid and solid silicone production workshops, 
assembly and packaging workshops use standardized processes and strict production control to focus on 
production technology and quality control. We ensure stable and efficient OEM/ODM production capacity to 
meet the diverse needs of customers worldwide. 
All our products have complete certifications such as CE, RoHS, and FCC， are top-ranked on various sales 

platforms and are exported worldwide, including Europe and America, receiving great user feedback. 
 
深圳市妍愛科技有限公司是一家專注于科技創新的高端情趣用品生產廠商，成立于 2013年。我們通過了 ISO 

9001品質管制體系認證，擁有頂尖的設計研發團隊、經驗豐富的生產管理團隊和優秀的行銷團隊，形成了完整的

性玩具產業鏈。我們的液態和固態矽膠生產車間、裝配和包裝車間，採用標準化流程和嚴格生產管控，注重生產

工藝和品質控制，以確保我們穩定高效的 OEM/ODM生產能力, 滿足世界各地客戶的不同需求。 

我們的所有產品均具有 CE，RoHS，FCC，UKCA，TUV等齊全的產品認證，在各種銷售平臺上均名列前茅，並

遠銷歐美等世界各地，深受用戶好評。 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 

Copyright Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd.                                                           www.asiaADULTexpo.com 

P
ag

e5
 

FUNNY STEEL  
蕃泥金屬 (China 中國) 

Booth No:G22 
 
Funny Steel focus on metal toys more than 10 year. 
Quality,Professional,Safety. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Dongguan IMerry Technology Co., Ltd 
東莞愛美麗科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:D48 
 
Dongguan Amelie Technology Co., Ltd. is a company specializing in the design, development, production and 
sales of adult products, aiming to provide high-quality, safe and reliable adult products for global consumers. 
We have many years of design, R&D and production experience in the adult products industry. We have strong 
technical strength and an efficient and professional R&D team. We can continue to innovate and launch 
innovative and practical products according to customer needs. Our products 
cover vibrators, massagers, vibrating eggs, wearables and other series, which 
can meet the needs of different groups of people. 
 
We attach great importance to product quality and safety. All products have 
undergone strict quality inspection and safety testing to ensure the highest 
level of product quality and safety performance, and have obtained MSDS, 
FCC, RoHS, CE and other certifications. We have our own factory and 
implement strict management to ensure that we can provide customers with 
products with stable production, reliable quality, convenient after-sales service 
and high cost performance. We have been adhering to the tenet of "quality first, 
service first", and constantly strive to innovate and improve products to provide 
consumers with high-quality shopping experience. 
 

東莞愛美麗科技有限公司是一家專注於設計研發、生產和銷售成人用品的公司，

旨在為全球消費者提供高品質、安全、可靠的成人用品。我們在成人用品行業擁

有多年的設計研發和生產經驗，擁有雄厚的技術實力和一支高效、專業的研發團

隊，能夠根據客戶需求，持續創新，不斷推出具有創新性和實用性的產品。我們

的產品涵蓋振動棒、按摩器、跳蛋、穿戴用品等多個系列，能夠滿足不同人群的

需求。 

我們非常注重產品品質和安全性。所有產品都經過嚴格的品質檢測和安全性測

試，以確保產品的品質和安全性能達到最高水準，並獲得了 MSDS、FCC、

RoHS、CE等認證。我們擁有自有工廠，並實行嚴格的管理，以確保為客戶提

供生產穩定、品質可靠、售後便捷、高性價比的產品。我們一直秉持著“品質至

上，服務為先”的宗旨，不斷努力創新和完善產品，為消費者提供優質的購物體

驗。 
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Qianyue Technology CO.,LTD 
 (China 中國) 

Booth No:A42 
 
Qianyue Technology  Co., LTD is specializing in the production PVC ,TPE , silicone dildo, TPR male toy ,all-
inclusive liquid silicone adult sex toys. 
 
Our factory area of 3,000 square meters.We have 5 fully complete product lines  and advanced equipment: 18 
liquid  silicone machines, 5 injection molding, 8 PVC/TPE /TPR machines, 10 liquid silicone All-inclusive  
machines ,a daily capacity of 60,000; we also have first-class  designers, engineers, with many independent 
design patent products  that have been selling well in Europe and America.  
 
All products are through the FCC, CE, ROHS, REACH and other international certification, reguarding the 
health and pleasure of each consumer.We are sincerely looking forwarder 
your cooperation! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
.Dongguan Xing Klai Intelligent Technology Co., Ltd.  
東莞市幸科萊智慧科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:A48  

 
Dongguan Xing klai intelligent technology co., ltd is a manufacturer of unique and stylistic adult toys, vibrators 
and novelties in China. We operated over 10 years in the sex toys industry especially focus on liquid silicone. 
We also offer unique, unsurpassed service in quality, design, manufacturing and customization. 
 
東莞市幸科萊智慧科技有限公司成立近十年，專注於液態矽膠領域，專業生產研發成人情趣用品，伸縮搖擺震動

陽具，模擬搖擺陽具，智慧震動棒，智慧飛機杯，遙控跳蛋，名器倒模，AV 震動棒，APP 智能鎖精環，後庭肛

塞，縮陰球等等.  
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YIWA HEALTH CARE (HK) GROUP LIMITED      
深圳市銳庭科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:H46 
 
Yiwa Health Care is a company with 15 years of experience in the adult 
products industry, specializing in R&D, manufacturing, and sales of adult toys. 
We have created our new brand, Akposh, which has gained excellent 
customer feedback in the market due to its unique product packaging design, 
high-quality products, and professional service. Our main focus is on toys for 
female like silicone vibrators, vibrating bullets, dildos, male masturbators, AV 
wands and SM leather products etc. We are committed to providing customers 
with diverse and high-quality adult products to meet different needs. Our 
products are meticulously designed, prioritizing comfort and performance, and 
undergo strict quality control to ensure reliability and safety. We welcome open 
communication and collaboration with our valued customers for mutual growth 
and progress. 

 
Yiwa Health Care是一家擁有 15年成人用品行業經驗的集研發、生產和銷售一

體的公司。我們創立了新品牌 Akposh，以其獨特的產品包裝設計、高品質的產

品和專業的服務在市場上廣受客戶好評。我們主營女用矽膠震動棒、情趣跳蛋、

男用自慰器以及 SM皮具產品等等。我們致力於為客戶提供多樣化、高品質的成

人用品，以滿足不同需求。我們的產品設計經過精心研發，注重舒適性和性能，

並且通過嚴格的品質控制保證產品的可靠性和安全性。 歡迎廣大客戶相互交

流，共同進步。 

 
 

 

 
Shenzhen Magicare Technology Co.,Ltd       
深圳魔凱科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:J23 
 

We are a BDSM sex toys factory with 20 years of production experience, possessing price advantage and R&D 
capability. We are like a mysterious magician, using the most advanced technology and excellent production 
ability to turn each order into a work of art. Our R&D capability is prominent, with the ability to design 5-10 new 
products every week.if you are looking for a long-term partner, a company with the ability to control costs and 
strong R&D capabilities, come to us! We look forward to every collaboration with you to create a better future! 
 
我們是一家有 20年生產經驗，擁有價格優勢和研發能力的 BDSM 成人用品工廠，就像一個神秘的魔法師，用最

先進的技術和卓越的生產能力，每週可設計出 5-10款新品，將每一份訂單變成一件藝術品。如果你想找一個長期

的合作夥伴，一個既能控制成本又強大研發能力的公司，那就來找我吧！我們期待與你的每一次合作，一起創造

更美好的未來！  
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Attitude Solution Limited        
(China 中國) 

Booth No:L49 
 
Toyfa keeps growing in the sex toy market since 2015. Running our own 2000 m² warehouse in China 
(Dongguan) and steadily maintaining a range of branded products (over 300 items) enables us to ship the 
goods within several days from placing an order. 
 
Our design team creates really attractive selling packaging for our toys, lingerie, and accessory collections. The 
packaging meets the highest requirements and is translated into 9 European languages. We have distributor in 
EU and keep updating our collections with the latest trends. 
 

 

 
 
 
 
 

 
Dongguan Xinxheng IM Co., Ltd    
東莞市信誠智慧製造有限公司 (China 中國)       

Booth No:E22 
 

Original design, factory direct. 
10+ years of experience in designing adult toys. 
18+ years of experience in manufacturing silicone parts. 
Strict quality control is present throughout entire production flow.  
Welcome inquiries & orders. Welcome factory visit. 
 
原創設計，工廠直銷。 

10年以上成人玩具設計經驗。 

18年以上矽膠零部件生產經驗。 

嚴格的品質管控貫穿於整個生產流程。 

歡迎詢價&下單。歡迎來訪。 
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EROPLANT CO., LIMITED  
深圳市愛奇實業有限公司 (China 中國)      

Booth No:B22 
 
If you are looking for a reliable vibrator manufacturer, please contact EROPLANT! 
If you are looking for a reliable SM bondage manufacturer, please contact EROPLANT! 
EROPLANT CO., LIMITED is not a very big factory, but it attracts customers depending on the 
high quality, new styles, and stable supply. 
 
如果您在尋找可靠的情趣震動棒生產商，請聯繫愛奇！ 

如果您在尋找可靠的 SM情趣用品生產商，請聯繫愛奇！ 

現在的愛奇廠並不是非常大，但是它專注專業，新款頻出，品質可靠，供應穩定，值得信賴！ 

 

 
 

Dongguan Liyang Toys Co., Ltd 
東莞市立洋玩具有限公司 (China 中國) 

Booth No:M06 

 
At present, Blush has two product R&B bases (in the United States 
and China) and 2 production bases (in Dongguan and Hunan). We 
have 57 product collections, over 2000 products, and multiple 
patent certificates, committed to creating high-quality pleasure 
experiences for global users. Each and every product of Blush has 
undergone repeated testing and obtained laboratory certification, 
and meets the international safety and health standards. We have 
won the International XBIZ Design Award and the Annual Brand 
Ambassador Award for multiple times. 
 

Blush - an affordable luxury sex toy brand originating from America, was born in the United States in 2007, and 
has become a leading brand in the field of pleasure products worldwide. It officially entered the Chinese market 
in 2019, aiming to design, develop, and produce high-end and high-quality sex toys for global users. 
 
Blush——源自歐美的輕奢情趣品牌，2007年誕生于美國，成為全

球情趣生活領域的領先品牌，2019年正式入駐中國市場，旨在為

全球用戶設計、研發、生產高端精品品質的情趣生活產品。 

 
目前，blush擁有 2個產品研發基地（美國、中國），2個生產基地

（東莞、湖南），旗下擁有 57個產品系列，2000+款產品，多項專

利證書，致力於為全球用戶創造高品質的情趣體驗。每一款產品都

經過了反復測試，並獲得實驗室認證，符合國際安全和健康標準。

旗下產品多次獲得國際 XBIZ設計獎、年度品牌大使獎。 
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Yiwu Mingji Adult Products Co., Ltd 
義烏市銘吉成人用品有限公司 (China 中國) 

Booth No:P05 
 
Located in Yiwu city which is famous for its “Yiwu International Trade City”,Yiwu Mingjie Adult 
products Co., Ltd is a production-oriented manufacturer that integrates research and 
development, production, sales, and service. Our company not only has independent brands 
such as DINGYE and ORISSI, but also provides professional customized services (OEM&ODM) 
to customers.Our consistent goal is to strive for product quality and customer service. The 
selection and production of products from raw materials to semi-finished products and finished 
products comply with ISO9001 quality management standards，We have a complete range of 

products, including airplane cups, vibration sticks, shrink balls, couple sharing equipment, 
jumping eggs, massagers, and other sex products.  
 

Yiwu Mingji Adult Products., Ltd invites you to explore the fun together. Our 
factory has a production workshop of over 2000 square meters .Having 
injection molding machines and automated production workshops for injection 
molding, achieving self production and self sales of products. We also have 
silicone machines, forming a complete industrial chain. 
 
The company has a storage area of over 3000 square meters and an average 
daily shipment of over 10000 pieces. It adopts an efficient and accurate ERP 
warehouse management system, with 24 hours of stock delivery and 7 to 15 
days of customized product delivery. 

 
Shenzhen Enke Innovation Technology Co., Ltd. 
深圳市恩科創新科技有限公司  (China 中國) 

Booth No:J42 
 

Shenzhen Enke Innovation Technology Co., Ltd. is Enke's research and development, manufacturing, sales in 
one of the professional manufacturers of adult toys, we make full use of Enke linear motor technology, adhering 
to the "pay attention to details, integrity and efficiency" business philosophy, carved, outstanding characteristics, 
distinctive personality, advanced technology is our pursuit of products. 
Enke innovation, create quality, the pursuit of perfection, live up to your choice! 
 
深圳市恩科創新科技有限公司是恩科旗下集研發、製造、銷售于一體的成人玩具用品專業製造商，我們充分利用

恩科線性電機技術，秉承“注重細節，誠信高效”的經營理念，精雕細琢、特點突出、個性鮮明、技術先進是我

們對產品的追求。 

恩科創新，打造精品、追求完美，不負您的選擇！ 
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LEALSO INTERNATIONAL SEX TOYS CO., LIMITED     
東莞市樂也成人用品有限公司 (China 中國) 

Booth No:B23 B25 
 
LEALSO INTERNATIONAL SEX TOYS CO., LTD is one of the ODM&OEM manufacturers of sex toys in the 
world. We focus on customer satisfaction and provide excellent services. Our factory is Dongguan City Lealso 
Adult Products Co., Ltd, located in Chang'an Town, Dongguan City, with an area of more than 3,000 square 
meters and more than 100 employees. It is equipped with product engineers and salesmen to provide many-to-
one services, and provides a strong guarantee for satisfying customers' exclusive customization and fast 
delivery. Our core competitiveness is to conduct quality control from beginning such as appearance design, 
mold manufacturing, raw material selection, injection molding, product assembly, test packaging, export 
transportation, etc., to ensure that each product meets high-standard quality requirements; Strictly monitor each 
production link to reduce manufacturing costs and make products extremely competitive in the market. The 
factory mainly produces vibrators, AV sticks, dildos, vibrating eggs, masturbation cups, molds for famous 
utensils, vibrating rings, prostate vibrators, silicone anal plugs, enemas, etc. Product quality complies with 
international certification standards such as CE, UKCA, FCC, RoHS, Reach and FDA. 
 
We always adhere to the management concept of "quality first, service first, customer satisfaction", and win the 
trust of customers with high-quality products, affordable prices and excellent services. Sincerely hope that we 
can cooperate with you, become your loyal partner, and jointly bring consumers favorite sex toys. 
 
東莞市樂也成人用品有限公司是全球情趣用品 ODM&OEM的生產工廠之一，我們以客戶滿意為核心，提供卓越

的服務。工廠位於東莞市長安鎮，面積達 3000多平方，擁有 100多名員工，配備產品工程師及業務員提供多對

一服務，為滿足客戶獨家定制，快速交付提供有力保證。我們的核心競爭力是從外觀設計，模具製造，原料選

取，注塑成型，產品組裝，測試包裝，出口運輸等配置環節，從根源上進行品質控制，確保每個產品都符合高標

準的品質要求；對每個生產環節進行嚴格監控，降低製造成本，使產品極具市場競爭力。工廠主要生產震動棒、

AV棒、假陽具、跳蛋、飛機杯、名器倒模、震動環、前列腺震動器、矽膠肛塞、灌腸器等。產品品質符合 CE、

UKCA、FCC、RoHS、Reach和 FDA等國際認證標準。 

 
我們始終堅持“品質第一，服務至上，客戶滿意”的管理理念，以優質的產品，實惠的價格，卓越的服務贏得客

戶的信賴。真誠希望我們能夠與您合作，成為您的忠實夥伴，共同帶給消費者喜愛的情趣玩具。 
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